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Lees dit bericht over ‘desinformatie’ en hoe de regering
meewerkte aan het minder zichtbaar maken op sociale media.  

Daarna lees antwoorden op Kamervragen (in dit draadje).  
En je weet: we zijn aardig om de tuin geleid 
(1) 

‘Desinformatie’ over vaccins bestrijden. Wat deden ambtenaren achter …
Onderzoek: Desinformatie werd tijdens de pandemie actief bestreden door leden
van een denktank – op initiatief van het ministerie van VWS. Berichten op sociale
media verdwenen.

https://www.nrc.nl/nieuws/2023/04/25/desinformatie-over-vaccins-werd-gewist-maar-wi…
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De eerste keer dat ik vroeg: heeft NL toegang tot desinformatie portals, kreeg ik als

antwoord: het ministerie van BZK heeft een trusted flagged status.  

Geen verdere informatie 

(2) 

https://www.tweedekamer.nl/downloads/document?id=2022D57055
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Toen heb ik de vraag opnieuw gesteld: meer onderdelen van de overheid bemoeiden zich met

desinformatie: de NVWA, de kansspel autoriteit. Maar niemand op COVID-gebied (was al

weinig geloofwaardig) 

Lees de antwoorden 

(3) 

https://www.tweedekamer.nl/downloads/document?id=2023D06855
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• • •

Ook interessant: onmiddellijk na deze kamervragen nam Meta (Facebook) contact met mij

op om mij te vertellen dat er trusted floggers waren bij BZK, de kansspel autoriteit.  

Maar niets met Corona…..  

(4)

Dat ligt dus behoorlijk anders blijkt nu. De regering kan beter spontaan een brief schrijven

en uitleg geven. 

Maar dat zal wel niet gebeuren: dus samen met @NickiVerweij zal ik gewoon dezelfde vraag

voor de derde keer stellen  

(5)

Het moge duidelijk zijn dat de eerdere antwoorden wel heel erg onvolledig zijn geweest. Zo

kan ik als Kamerlid de regering niet controleren  
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https://twitter.com/NickiVerweij

